



شهادة تسجيل مجلس المناقصات Tender Board Registration Certificate

خدمة إسناد للمناقصات الإلكترونية

Registration Number:00003093

رقم التسجيل:00003093

CR Number: 1039721

رقم السجل التجاري: 1039721

Company Name: DHOFAR STRUCTURES AND STEEL
LLC

إسم الشركة: شركة ظفار للهياكل والصناعات الحديدية ش م م

Company Type: Local

نوع الشركة: محلية

Head Quarter: Governorate: Dhofar ,Wilayat: Salalah

المركز الرئيسي: المحافظة: محافظة ظفار,الولايات: ولاية صلالة

Total Registered Main Categories: 1

مجموع الفئات الرئيسية المسجلة: 1

Details of Company's Classification

تفاصيل تصنيف الشركة

Main Category: **Services**

المجال الرئيسي: **الخدمات**

Expiry date: 16-09-2022

تاريخ الإنتهاء: 2022-09-16

- Services of Industrial Workshops (Blacksmithing, Carpentry, Repair of Machinery and Vehicles etc.)

- خدمات الورش الصناعية الحدادة , نجارة , اصلاح الآلات و المركبات الخ الدرجة:الأولى

Grade: First

Note:

ملاحظات:

*This is a digital certificate issued by the Tender Board as specified under The Electronic Transaction Law of the Sultanate of Oman issued by the Royal Decree (69/2008).

*هذه الشهادة صادرة إلكترونياً من مجلس المناقصات وفقاً لما ينظمه قانون المعاملات الإلكترونية لسلطنة عمان الصادر بموجب المرسوم السلطاني رقم (69/2008).

*This company/ establishment/ consultancy office has been classified and registered as per Tender Law.

*تم تصنيف و تسجيل الشركة المؤسسة المكتب الاستشاري وفقاً لأحكام قانون المناقصات.

*To renew the registration, you are required to apply with the supporting documents, thirty (30) days prior to the expiry date.

*يقدم طلب التجديد لشهادة التسجيل مكتملاً قبل 30 يوم من تاريخ انتهاء التسجيل الحالي.

*The validity of this certificate must be according to the validity of commercial registration issued by Ministry of Commerce and Industry.

*سريان هذه الشهادة يعتمد على مدة سريان السجل التجاري الصادر من وزارة التجارة والصناعة.

*Cross checking the validity of this certificate can be done online by (Esnad) service. at:www.esnad.gov.om

*يمكن التحقق من صحة البيانات الواردة في الشهادة عن طريق خدمة إسناد و ذلك عبر الرابط:
www.esnad.gov.om

